

不认证
No Legalization

委 托 书

POWER OF ATTORNEY

我 / 我们是_____的公民 / 法人，根据中华人民共和国专利法，兹委托 **北京科龙寰宇知识产权代理有限责任公司** 机构代码：11139（地址：北京市海淀区知春路6号锦秋国际大厦 A-1303 邮编：100088）并由该机构指定其代理人 孙皓晨 代为办理名称为：

的发明创造在中华人民共和国申请。

- 发明专利 实用新型专利 外观设计专利
- 国际申请号为_____的专利申请进入中国国家阶段

授权上述代理机构的代理人办理

- √ (1)有关申请、审查、批准过程中的各项事宜；
- √ (2)有关专利权的各项事宜。

Pursuant to the relevant provisions of the Patent Law of the People's Republic of China, I/We, citizen/legal entity of _____ (country) hereby authorize: **KELONG INTERNATIONAL INTELLECTUAL PROPERTY AGENCY LTD. Code: 11139** (Address: A-1303, Horizon International Tower, No.6 Zhichun Road, Haidian District, Beijing, 100088, P. R. China) to appoint its patent attorney Haochen SUN to act for me/us with the application in the People's Republic of China for a

- patent for invention patent for utility model patent for design
- PCT application No. _____ to entry into national phase in China Entitled

The above-mentioned agent(s) have been entrusted

- √ (1)to handle all related matters in filing and prosecuting the application;
- √ (2)to handle related matters concerning the patent right.

委托单位名称或委托人姓名(中文): _____

Authorized by: (Applicant's Name) _____

委托单位或委托人印章或签字

Sealed or Signed by: _____

委托日期

Date of Authorization: _____

===== 北京科龙寰宇知识产权代理有限责任公司

Seal of the Authorized Agency: **KELONG INTERNATIONAL INTELLECTUAL PROPERTY AGENCY LTD.**